
Bestyrelsesmødereferat. 

 

 

Dato: 22. maj 

Til stede: Jannie, Rasmus, Sævar, Carina, Finn, Henrik vores ny serviceleder, Malene 

Afbud: Jørgen 

 

Næste møde mandag d.18 juni kl.17.00. 

 

 

Henrik – status på opgaver 

 

Der er en demo robotklipper på prøve mellem gård C og E tilknyttet GPS.  

Henrik er fortaler for robotklippere, da de giver pænere plæner og frigiver tid til andre arbejdsopgaver  

og øget service i afd 6. 

Robotklipperne er ikke på bekostning af der skal fyres en medarbejder og der er henlagt midler til indkøb af 

disse. 

Vi har bedr Jesper Futtrup om et driftsbudget. 

Bestyrelsen beslutter, at køre forsøgsperioden færdig og derefter tage stilling til hvad der skal gøres. 

 

 

Containergårde/hvad gør vi ved overfyldte container ? 

 

Da vores containergårde ofte er overfyldte og ikke hensigtsmæssigt sorteret beslutter bestyrelsen, at få sat 

lås på gårdene og skrive et indlæg til beboerbladet, hvor vi beder alle sortere og lægge i de rigtige 

molokker. 

Bestyrelsen vil få lavet skilte til ophængning i gårdene. 

 

Jannie skriver indlæg til beboerbladet. 

 

Carina undersøger skilte. 

 

 

Opfølgning på sommerfest 

 

Sommerfesten den 18.08. bliver afholdt i og omkring Multihuset fra kl. 12-18. 

 

Vi beslutter at booke Tumbleweed til at spille fra kl. 14-16. 

 

Der vil være slushicemaskine, fadølsanlæg, popcornmaskine, pølser, sodavand og softice. 

Hoppeborg og lille forlystelse. 

 

Vi vil opfordre krolf, seniordans, og de sangglade til at melde sig med underholdning. 

 

 

 

GymAalborg Action Skole 

 

Vi beslutter at, vi ikke vil støtte dem, da det ikke kun er børn fra Skelagergårdene, der kan deltage. 

 



 

Hundegøen/luftning på altaner 

 

Bestyrelsen henstiller til vores hundeejere, at de tænker på beboerne omkring dem, og de ikke lader deres 

hunde stå på altanen og gø. 

 

Jannie skriver indlæg til beboerbladet.     

 

  

 

Evt. 

 

Intet at  bemærke. 

 

 

Bordet rundt 

 

Intet at bemærke. 

 

 

  


